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Interpellation till Kultur- och fritidsnämndens 
ordförande Bengt Ericsson (C)

Utökat utbud inom kulturskolan

I januari flyttar Kulturskolan från barn- och utbildningsnämnden till kultur- och 
fritidsnämnden. I nämndens Kultur- och fritidspolitiska program 2019-2022 som antogs i 
kultur- och fritidsnämnden 12 december står bland annat att alliansen i Norrtälje vill ” Låta 
kulturskoleverksamheten erbjuda mer än bara musik” och att Kulturskolans kursutbud ska 
kunna erbjuda fördjupning och bredd i undervisningen med utgångspunkt i var och ens 
särskilda förutsättningar.
Miljöpartiet och flertalet andra partier välkomnar detta initiativ och ser fram emot att kunna 
erbjuda kommunens barn och unga en bredare kulturskola med förslagsvis dans och teater på 
schemat. MP vill dock att det redovisas hur denna utökade verksamhet ska finansieras och 
om/hur utökningen påverkar nämndens övriga budgetutrymme. MP vill också veta När detta 
ska införlivas i verksamheterna och vad detta utökade utbud kommer atta bestå av.
Vi anser att den förespeglade utökningen ska märkas i budget för kulturskolan, just nu saknar 
vi en ökad ram. Då är inte den politiska signalen trovärdig.

MP skulle vilja ha svar på frågorna:
Hur och i vilken omfattning avser alliansen att finansiera det ökade utbudet?
När är det tänkt att kultur- och fritidsnämnden ska kunna erbjuda ett ökat utbud?
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